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Verslag Algemene Ledenvergadering HG&TC (voorjaar) 2023  

 
Datum: woensdag 24 mei 2023 

Tijdstip: 20:30 

Plaats: digitaal 

 
Aanwezig:  

naam Hoedanigheid  

Ruben Bakema Voorzitter 

Victor Borgemeester Secretaris (verslag) 

Kirsten Vestering Bestuurslid 

Frank Sneek Penningmeester 

Ingrid Groot Ouder/Activiteitencommissie 

Monique Vlaar Ouder 

Karin Gros Ouder 

Marcia Broekhof Ouder 

Carina Storm Ouder 

Anna Laagland Lid 

Chris Fikke Trainer 

Cynthia Zunnebeld Trainster 

Patrique de Jong Trainer 

Wendy de Roode Trainster 

Afwezig: 

- Myra Mostaard en Saskia Jorna, met afbericht. 

- Angelique Bakema – de Boer, met afbericht, ze heeft Ruben Bakema gemachtigd 

om namens haar te stemmen. 

 

1.  Opening  

 

De voorzitter opent om 20.33 uur de vergadering. Hij heet alle aanwezigen van harte 

welkom. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

 

- Ingrid geeft aan dat het opleiden van assistenten en de beschikbaarheid van kader 

op de agenda zou moeten. Dit punt wordt tijdens punt 5 behandeld. 

- Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

3. Vaststellen verslag ALV 9 november 2022 

 

- De notulen worden ongewijzigd vastgesteld en de voorzitter bedankt de secretaris 

voor de verslaglegging. 

 

4. Jaarstukken 2022 

 

- Jaarverslag 2022 

o De corona pandemie is in het afgelopen seizoen uitgedoofd waardoor 

restricties werden opgeheven. Inflatie en de energieprijzen hebben 

vooralsnog een effect op de vereniging gehad. 

o Er zijn geen vragen of onduidelijkheden over het jaarverslag.  

- Het jaarverslag 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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- Jaarrekening 2022 

o Na de toelichting van de penningmeester zijn er geen vragen.  

o De kascommissie (Stephanie Cayman) heeft de jaarrekening goedgekeurd. 

- De penningmeester en het bestuur wordt door de vergadering decharge verleend. 

 

- Verkiezing kascommissie jaarrekening 2023 

 

- Stephanie Cayman heeft kascontrole 2022 en stelt zich beschikbaar voor 2023. 

- Marcia Broekhof en Anna Laagland stellen zich ook beschikbaar voor 2023. 

 

5. Bestuurssamenstelling en kader 

- Bestuur 

o Op eigen verzoek leggen Kirsten Vestering en Myra Mostaard hun functie als 

bestuurslid neer. De voorzitter geeft aan dat het vertrek van beide een groot 

gemis zal zijn voor de vereniging. 

o Op een gepast moment neemt het bestuur afscheid van de afgetreden 

bestuursleden. 

o Er ontstaan hierdoor twee vacatures binnen het bestuur. Kandidaten kunnen 

zich melden bij het bestuur. 

 

- Kader 

o Chris en Patrique leggen na de zomervakantie (deels) hun taken neer. 

Daardoor moet voor drie recreatielesdagen en voor de jongens selectie 

vervanging worden gevonden. Het bestuur is al geruime tijd achter de 

schermen bezig met het zoeken naar passende oplossingen. De spoeling is erg 

dun en opleiden heeft door corona stilgelegen. Het aantal verenigingen met 

een jongensselectie is beperkt en ook hier zien we verloop van trainer. 

o Twee assistenten (Demi en Nikki) zijn bezig met hun niveau 2 opleiding. 

o Op zondag 11 juni start een assistenten niveau 1 opleiding voor een aantal 

van onze eigen leden alsook voor enkele geïnteresseerden in de regio. 

Hierdoor kunnen ze op korte afstand van hun woonplaats toch de opleiding 

volgen. 

 

o Diverse assistenten willen stoppen na dit seizoen. Dit zien we breed binnen de 

sport (relatief jonge kader dat na verloop van tijd stop in verband met 

studie/werk/sociaal leven. 

 

o Ouders kunnen helaas niet, zoals bij voetbal, zonder meer ingezet worden als 

trainer. Dit heeft te maken met methodiek/veiligheid (aanleren van 

bewegingen) en aansprakelijkheid. 
 

o Monique Vlaar vraagt of ze als ouders iets kunnen betekenen. Een pakkende 

vacature is gewenst zodat ze dat in het netwerk kunnen rondsturen. Belangrijk 

is dat de trainers een niveau 3 licentie hebben. Dit is al via social media 

gedeeld. Carina Storm geeft aan dat het haar zorgen baart dat er nu nog 

geen vervanging is en dat het lijkt alsof hier ook niet direct een oplossing voor 

is. Ze vindt het jammer dat hierover weinig is gecommuniceerd binnen de 

vereniging.  
 

Ze kent de regio goed. En vraagt naar de situatie in Grootebroek.  

Ruben deelt mee dat na kort na het vertrek van de trainer er een Oekraïense 

vluchteling dit per toeval heeft opgepakt. Heeft geen Nederlandse licentie. 

 

o Monique geeft aan dat de jongens(-selectie) er echt voor gaan en vraagt of 

de trainer ook een dame kan zijn. Ruben geeft aan dat dit zeker kan. En een 

pakkende advertentie die zij kunnen delen. Eventueel kunnen de ouders deze 

aanvullen met een actiefoto van het jongensteam. Zo kan deze bijvoorbeeld 

ook gedeeld worden via LinkedIn. 
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o Ouders willen bij deze zoektocht betrokken worden. 

o Ingrid vraagt of in dit kader ook de scholen zijn benaderd. Ruben geeft aan 

dat we daar ook contact mee hebben gehad. Afgelopen seizoen zijn op de 

ROC in de buurt (Alkmaar, Purmerend en Amsterdam) geen 

gymnastiekopleidingen gegeven. Ruben illustreert dat zelfs CIOS Heerenveen 

(hèt opleidingscentrum van Nederland) ook een zeer laag aantal leerlingen 

die deze trainersopleiding willen volgen heeft. 

o Marcia Broekhof vraagt, hoelang de opleiding duurt. Ruben geeft aan dat de 

niveau 2 assistenten opleiding ongeveer 3 maanden duurt, waarna je de 

niveau 3 opleiding kan volgen. De niveau 3 opleiding (daarna ben je 

bevoegd zelfstandig (recreatie) les te geven) bestaat uit drie fases (elke fase 

duurt ongeveer 3-4 maanden). 

o Vervende foto/wervend filmpje/gebruik van Tiktok? 

o Cynthia geeft aan dat Tiktok niet binnen HG&TC wordt gebruikt, wel 

Instagram. 

o De ouders stellen voor om een filmpje via Instagram te verspreiden (trainer 

Chris heeft al veel materiaal dat hiervoor kan worden gebruikt), het bestuur 

vindt dit een goed idee. 

 

6.  Vrijwilligers 

 

- De inzet van ouders van selectieleden zijn benodigd om wedstrijden voor de leden 

mogelijk te maken en de zaal (geldt alleen voor de Lingeweg) voldoende schoon te 

houden. 

- Van tevoren is een soort voorstel voor de inzet van selectieouders al rondgestuurd 

naar de betrokken ouders. 

- Aan het begin van het seizoen worden ouders ingedeeld op het schoonmaakrooster 

en aan het begin van het seizoen kunnen ouders intekenen op een lijst voor 

ondersteuning voor/tijdens of na wedstrijden. 

 

- Marcia geeft aan dat dit inderdaad de weg is om vrijwilligers in te zetten. Ze wil ook 

daarbij helpen om vrijwilligers bij wedstrijden rond te krijgen. Het bestuur is hier blij 

mee. 

- Er wordt gevraagd of schoonmaken ook tijdens de les mag. Dit mag inderdaad. Het 

betreft alleen het brughok en de verdieping, de rest van de zaal wordt ook door de 

school gebruikt en wordt daarom regelmatig door een bedrijf schoongemaakt. 

 

- Ingrid vraagt hoe dit wordt gecommuniceerd? Dit zal meerdere keren worden 

gecommuniceerd. Het bestuur communiceert dit aansluitend aan de vergadering, 

aan het einde van het seizoen en aan het begin van het seizoen tijdens de 

ouderbijeenkomsten. De informatie kan dan per mail en brief worden verspreid. 

 

- Monique geeft aan dat het schoonmaakrooster op het whiteboard kan worden 

gepubliceerd. AVG technisch kan dit mits alleen voor- en achternaam worden 

genoemd. 

- Ingrid geeft aan dat zij voor Marcia contactgegevens heeft voor zaken m.b.t. 

vrijwilligers in het rayon. 

 

- De vergadering is unaniem akkoord met het voorstel ten behoeve van de inzet van 

selectieouders voor vrijwilligerstaken. 
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7. Rondvraag 

 

- Ingrid vraagt of recreatiezalen ook investeringen krijgen in bijvoorbeeld materialen en 

toestellen. Ruben geeft aan dat dit waar mogelijk wel gebeurt. De zalen zijn niet van 

HG&TC, waardoor anderen ook gebruik kunnen maken van de spullen die dan vaak 

worden beschadigd/kapot gemaakt. Daarnaast is er vaak weinig afgesloten 

opbergruimte. We maken als bestuur een zorgvuldige afweging met betrekking tot 

nieuwe toestellen. Een deel van de nieuwe toestellen ligt in de Lingeweg en kan door 

de trainers op de verschillende locaties gebruikt worden. 

 

- Carina vraagt of als er geen trainer kan worden gevonden, de zoektocht door gaat. 

Ruben geeft aan dat deze wel doorgaat. Eventueel wordt naar een tussenoplossing 

gezocht. Jongens die naar Purmerend zijn gegaan kunnen ook weer worden 

benaderd als er een oplossing is. Geluiden gaan rond dat ze graag weer bij HG&TC 

terug willen komen. Ruben zegt toe om tijdig rond de tafel te gaan om te 

communiceren wanneer het probleem niet tijdig wordt opgelost. 

- Marcia Broekhof geeft aan dat als haar dochter niet doorgaat in de selectie dat zij 

zich dan ook niet zal inzetten omdat zij dan geen kind als lid op de vereniging heeft. 

 

8. Datum najaarsvergadering 

 

De secretaris stelt voor om de (najaars-) ALV te houden op woensdag 22 november 2023 om 

20:30. 

De vergadering gaat akkoord met dit voorstel. 

Er wordt later besloten of deze vergadering digitaal of fysiek zal plaatsvinden.  

 

9. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:19 uur en dankt eenieder voor zijn aanwezigheid. 


